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Secretariaat: Severinusstraat 17, 6096 BS Grathem. Tel. 0475-451829  jchevers@kpnmail.nl 
 

JAARVERSLAG 2014 
 

De Dorpsraad Grathem is op een brede basis, zowel binnen als buiten onze kern, actief in de 

belangenbehartiging van ons dorp. Hiervoor hebben bestuursleden zitting in verschillende 

bestuursorganen, overlegorganen en werkgroepen in de gemeente Leudal. We behartigen daarbij de 

belangen op plaatselijk, gemeentelijk en provinciaal niveau. Leden van het bestuur bezochten diverse 

vergaderingen en voorlichtingsbijeenkomsten. 

 
Activiteiten in 2014. 

* De 7e jaarvergadering werd op maandag 14 april gehouden in de BMV “Preuverie De Nassaurie”. Hierbij 

waren 23 personen aanwezig (excl. bestuur) 

* De Dorpsraad heeft afgelopen jaar diverse malen overleg gevoerd met de gemeente Leudal over de 

meest uiteenlopende zaken. 

* Een nieuwe website van de Dorpsraad is sinds januari 2014 in de lucht. 

* Op 23 april 2014 werd door enkele leden van de Dorpsraad de vergadering van het Dorpsradenoverleg 

Leudal (D.O.L.) bijgewoond. 

* Mede dankzij de inzet van de Dorpsraad werd de dorpswinkel "Biej Smidje" geopend. Tevens vond ook 

de opening van de pinautomaat plaats. 

* Jan van Willick (Accountmanager Private Bankin/Seniorenadviseur) bezoekt regelmatig de vergaderingen 

van de Dorpsraad om zodoende op de hoogte te blijven van datgene wat er in een dorp leeft. De Rabobank 

vindt het belangrijk dat de leefbaarheid in de kleine kernen gegarandeerd blijft. 

* Jac Janssen (senior Adviseur Wijkontwikkeling van Wonen Limburg) en Marij op den Camp (Senior 

Medewerker Leefbaarheid van Wonen Limburg) hebben tijdens een bestuursvergadering uitvoerig uit de 

doeken gedaan wat Wonen Limburg via een leefbaarheidfonds voor de gemeenschap kan betekenen. 

* Afgelopen jaar is "Eetpunt" met veel succes van start gegaan. 

* Het Huiskamerproject is mede dankzij inspanning van de Dorpsraad verzekerd van voortbestaan. 

* Op 29 september 2014 werd door een tweetal personen van de Dorpsraad de bijeenkomst 

"Burgerkrachtcentrale Leudal" bijgewoond. 

* Op 6 oktober 2014 woonden Rens Raemakers en Joost van Beek, beiden lid van D66 Leudal, de 

vergadering bij om zich een beeld te kunnen vormen van de activiteiten van een dorpsraad. 

* In een bijeenkomst met de gemeente is het kermisbeleid voor 2015 en later aan de orde geweest. Naar 

aanleiding hiervan staat dit onderwerp voor 2015 bij ons volop in de belangstelling. Overigens voor 2015 is 

de kermis in Grathem nog gegarandeerd. 

Om de ontwikkelingen m.b.t. zelfsturing, WMO en kermisbeleid extra aandacht te geven is een werkgroep 

Welzijn in het leven geroepen. 

* De voorzitter van de Dorpsraad heeft op 4 november gebruik gemaakt van het spreekrecht voorafgaande 

aan de gemeenteraadsvergadering. Op de agenda stond “vaststelling programmabegroting 2015-2018. 

Namens de Dorpsraad Grathem heeft hij zijn ongenoegen uitgesproken over de enorme bezuinigingen die 

de leefbaarheid ernstig zullen beïnvloeden.  

* Dankzij de inspanningen van een aantal personen stond er in 2014 voor het eerst een kerstboom op het 

Nassauplein. 

* Afgelopen jaar is Peter Kneepkens overleden. Peter maakte deel uit van de werkgroep Buitengebied. 
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Werkgroepen. 
 
Werkgroep Buitengebied. 

 Het project "Knopenlopen" is afgerond.  

 De plannen om te komen tot verharding van het Hentrichpad zijn in een ver gevorderd stadium 

gekomen. 

 De ijsvogelwand heeft zijn voltooiing bereikt. 

 Afgelopen jaar heeft de werkgroep weer deelgenomen aan de actie "Leudal Schoon aan de Maas". 

 Diverse kasten zijn weer geplaatst, o.a. voor bosuilen en vleermuizen. 

 Er zijn een vlonder en een steiger in de Uffelsebeek gelegd. 

 

Werkgroep Wonen, Verkeer en Veiligheid. 

 De werkgroep heeft afgelopen jaar een uitgebreide enquête gehouden onder de bewoners van de 

Julianastraat betreffende eenrichtingsverkeer in de straat. Uiteindelijk is uit de enquête gebleken 

dan 42,8% tegen was, 3,5% had geen mening en 53,7% was voor. Dientengevolge heeft de 

werkgroep besloten het bij het oude te laten en heeft deze uitslag ook met de gemeente Leudal 

gecommuniceerd. 

 De werkgroep heeft het symposium "OV op Maat werkt" bijgewoond.  

 Er wordt onderzocht of het mogelijk is verlichting langs het fietspad Grathem - Kelpen/Oler aan te 

leggen. 

 Na uitvoerig overleg met de gemeente Leudal is een reconstructie van de trottoirs in de 

Beatrixstraat tot stand gekomen. 

 De drempel op de Baexemerweg is opgeruimd. 

 

Werkgroep Jeugd. 

 Dankzij de inzet van een aantal leden van de werkgroep en diverse vrijwilligers kan de werkgroep 

terugkijken op een jaar met zeer geslaagde activiteiten. 

 Zowel Koningsdag en de Straatspeeldag waren beide een succes. 

 De St.Nicolaasintocht en de viering werden middels een nieuwe formule een succes. 

Mede dankzij de inzet van diverse vrijwilligers en de gulle gaven van  diverse sponsors en middels 

de collecte onder de inwoners kan de werkgroep terugkijken op een prachtig feest. 

 Het Statierouke was door een toename van het aantal adressen een ware happening. 

 De werkgroep heeft meer vrijwilligers ter beschikking gekregen en gelukkig hebben zich een aantal 

nieuwe leden bij de werkgroep opgegeven. 

 

Verenigingen. 

 Er zijn gesprekken gevoerd me de EHBO-vereniging omtrent het gebruik van de AED. 

 Er is een start gemaakt om te komen tot één collecte in Grathem, de zgn. "Goede Doelen Actie" 

 De werkgroep is opzoek naar mogelijkheden om te komen tot meer verkeersregelaars. 

 Tijdens een bijeenkomst voor verenigingen zijn de aanwezige personen wegwijs gemaakt in het 

gebruik van de nieuwe website van de Dorpsraad. 

 

 
Grathem, 20 april 2015 
 
T.L. Rittersbeek (voorzitter)     J.C.H.A. Evers (secretaris) 


